
1 (2)

INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:63 Säkerheten på förvaren

Förvar bör vara trygga och säkra platser både för boende och för anställda. 
Tyvärr är det inte så i dag. Det är alltför lätt att till exempel ta in farliga föremål 
och narkotika på förvaren i Sverige. 

Migrationsverket har i en skrivelse till regeringen den 20 november 2017 
efterlyst flera åtgärder för att komma till rätta med problemen. Bland annat vill 
man se möjlighet att visitera förvarstagna och möjlighet att genomsöka 
boenderum. Det saknas i dag lagstöd för detta, enligt Migrationsverket. Båda 
dessa åtgärder beskriver myndigheten som brådskande.

Därtill ger lagstiftningen i Sverige färre möjligheter att upprätthålla ordningen 
på förvar om man jämför med hur det ser ut i närliggande länder.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

1. Avser ministern och regeringen att lägga förslag om möjlighet att 
visitera förvarstagna och genomsöka boenderum i enlighet med vad 
Migrationsverket ställde önskemål om i skrivelsen från november 
2017?

2. Avser ministern och regeringen att ta initiativ för att förstärka 
säkerheten på förvaren i övrigt, exempelvis genom möjlighet till 
visitation och id-kontroll av besökare på förvaren?

………………………………………

Arin Karapet (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-08
Besvaras senast
2019-03-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


